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Telefonische bijstandsdiensten  –  Anonimiteit

Dat de facturatie van de 078-lijnen van Belgacom
tot ongewenste neveneffecten leidt, met name het
opheffen van de anonimiteit van de beller, is
bekend.

In naam van minister Di Rupo antwoordde minis-
ter Flahaut op 15 juli 1998 in de Kamer van Volks-
vertegenwoordigers dat een van de oplossingen
was bepaalde diensten als bijstandsdienst te erken-
nen. Hij stelde wel dat "de bevoegde overheid"
deze organisaties moet uitkiezen (Kamer van
Volksvertegenwoordigers, Handelingen C629, blz.
5-6  –  red.). Dit past, aldus de minister, in een aan-
pak van de gehele problematiek van bijstandsdien-
sten. Het is dus evident dat de Vlaamse overheid
betrokken wordt bij de nieuwe aanpak van de bij-
standsdiensten.

1. Welke telefonische bijstandsdiensten vallen
onder de verantwoordelijkheid van de minister ?

2. Voor welke van deze bijstandsdiensten is het
noodzakelijk dat het gebruik van de 078-lijn
anoniem blijft ? Heeft de minister de betrokken
organisaties reeds uitgekozen ?

3. Is er reeds overleg met het BIPT (Belgisch
Instituut voor Post en Telecommunicatie), Bel-
gacom of een federale minister over deze nieu-
we aanpak ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan alle ministers.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Eddy Baldewijns, Vlaams minister
van Onderwijs en Ambtenarenzaken.

(Gecoördineerd antwoord : Bulletin van Vragen en
Antwoorden nr. 3 van 20 november 1998, blz. 465  –
red.)


